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PROTOKÓŁ nr III 
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 20 grudnia 2018 r. 
 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.    
Uwag nikt nie wniósł.  
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem porządku obrad:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Protokół z poprzedniej sesji nr II z dnia 6 grudnia 2018 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos. Zaproponowano stawki 15 zł/h - akcja 
pożarnicza; 10 zł/h – szkolenie. Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr III/9/2018 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Osiek na lata 2019-2023”. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos. Połączone Komisje są za przyjęciem 
uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
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Uchwała nr III/10/2018  została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Gminy 
Osiek na lata 2018-2022. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos. Uchwała wynika wprost z obowiązujących 
ustaw. Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr III/11/2018  została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos. Uchwała jest podejmowana na kolejny rok. 
Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr III/12/2018  została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego w postaci 
zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos. Zostały ustalone kryteria kwotowe dla 
uzyskania pomocy: 701 zł netto dla osoby samotnej, 528 zł na osobę w rodzinie. 
Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr III/13/2018  została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos. Uchwała koresponduje z uchwałą poprzednią 
- nr III/13/2018. 
Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
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Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr III/14/2018  została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc gminy – posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 
Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński poinformował o zmianie par. 4 – uchwała wchodzi w życie 
z dniem 01-01-2019 r. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos.  
Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 15 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr III/15/2018  została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
Uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Odczytał opinię RIO, która pozytywnie zatwierdza 
prognozę oraz budżet gminy na rok 2019. 
Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały.    
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 2 radnych 
Uchwała nr III/16/2018  została przyjęta większością głosów. 
 
Ad 10 Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 2019. 
Uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
Połączone Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 14 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 1 radnych 
Uchwała nr III/17/2018  została przyjęta większością głosów. 
 
Ad 11. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
Radny Leszek Waliński zadał pytanie o obowiązku podnoszenia ręki w czasie głosowania – 
odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński i Radca Prawny – nie ma obowiązku podnoszenia ręki 
w trakcie głosowania, a sposób głosowania jest widoczny dla oglądających transmisję wideo. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie czy jest obowiązek głosowania – odpowiedzi udzieliła Pani 
Radca Prawny– tak,  jest to obowiązkowe. 
Radna Powiatu Stanisława Kurowska przedstawiła problem remontu drogi Jaszczerek – Kopytkowo 
(dojazd do węzła autostrady A1). Obecnie powiat jest w stanie sfinansować sporządzenie  dokumentacji 
projektowej. Remont całościowy możliwy jest przy uzyskaniu dofinansowania minimum 80%. Radna 
odczytała projekt wniosku do Zarządu Powiatu o przeprowadzenie remontu ww. drogi. 
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Radna Beata Szeible  przypomniała, że już dwa lata temu przy pomocy gminy, podobny wniosek był 
składany do powiatu w tej sprawie. 
Wójt Janusz Kaczyński dodał, że Starosta Powiatu Starogardzkiego także popiera tą inwestycję. 
Ważne też jest partnerstwo Gminy Smętowo w trakcie konkursu o uzyskanie dofinansowania, bo daje 
to dodatkowe punkty.  
 
Ad 12. Zakończenie obrad. 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:55. 
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy  
Joanna Chabowska             Wojciech Śliwiński 
 
 


